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Uddannelsesudvalgsmøde 

1. Velkommen 

- Præsentation af nye medlemmer.  

Henrik Hvarregaard har valgt at søge nye udfordringer, så der er derfor kommet 2 nye koordinatorer 

på Datamatikeruddannelsen. Istvan Knoll skal stå for 1. – 3. semester og Brian Hvarregaard skal 

koordinere 4. og 5. semester.  

Jack Jørgensen Korre studerer på It-teknolog 

Morten Andersen studerer på Software 

Steen Nyrup Pedersen studerer på It-sikkerhed  
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2. Status fra UCN 

VI har lige haft dimission. Der var 74 datamatikerstuderende, som færdiggjorde deres uddannelse. 

Ud af de 74 var der 32 internationale studerende. Dette var det sidste hold internationale stude-

rende.  

Derudover var der 12 studerende på vores Top-up i It-sikkerhed som blev færdige.  

UCN håber, at der bliver åbnet op for, at der er mulighed for at optage internationale studerende 

igen.  

Vi håbede, at vi kunne åbne en filial i Hobro for datamatikeruddannelsen. Vi fik desværre afslag. Be-

grundelsen var, at der var andre institutioner, som også udbyder Datamatikeruddannelsen i nærhe-

den.  

Fra efteråret 2025 vil Webudvikling blive lukket. Vi har desværre ikke haft nok ansøgere til uddannel-

sen. De studerende på Multimedie 2. semester har kontaktet direktionen i forhold til problemet med 

at lukke Web allerede fra 2025. De føler de er blevet optaget på falske forudsætninger, der nu ikke 

er mulighed for dem at tage på en direkte overbygning. De har også kontaktet studenterrådgivnin-

gen, men afventer stadig svar fra dem. Deres mål er, at få lov til at starte på Web i september 2025.  

Studieordningerne på Softwareudvikling og Datamatikeruddannelsen er blevet opdateret.  

På Software er matematikfagene blevet taget væk. Valgfagene Metode og Diskret matematik er ble-

vet slået sammen til software… Den er trådt i kraft den 1. februar 2024.  

I studieordningen på Datamatiker er der ikke lavet om i fagene. Der vil hen over foråret stadig blive 

arbejdet på den. Den vil have virkning fra 1. september 2024.  

Optaget pr. 1. februar 2024: 

Datamatiker: 37 

Software: 20 

It-sikkerhed: 5 

Vi har fået lov til at lave løbende optag på It-sikkerhed og Software. Det vil sige, at der er optag både 

til september og til februar. 1. og 2. semester vil blive samlæst. 

På Software og It-sikkerhed vil der blive samlæsning på valgfagene.  

3. Bordet rundt og dialog – Hvad er i fokus hos jer lige nu? 

● Nye teknologier, værktøjer, metoder mv., som I har sat fokus på? 

● Er der noget, som har flyttet sig siden sidst ift. AI  

● Hvordan går det generelt i branchen lige nu? 
 
Der var en god snak om brugen af AI både skolemæssigt men også ude i erhvervslivet.  
UCN vil i foråret og efteråret arbejde på, at indføre AI mere i uddannelserne.  

4. Næste møde 

11. september 2024 kl. 14 
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5. Eventuelt 

Ikke noget 
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